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Verslag Klankbordgroep Opvanglocatie Ypeloweg 
 

 

Nummer:   Z-23-46687  
 
Onderwerp:  Afspraken bijeenkomst Klankbordgroep Opvanglocatie Ypeloweg 
 
Van:    Hilda Oude Vrielink   
 
Datum bespreking: 15 juli 2024 
 
Aanwezigen: Bewoners: Vincent van der Velde en Mark Lommers 

COA: Rachel Groot en Tom Gervink  
Gemeente: Rina Brink (adviseur Openbare orde en Veiligheid)  
        Hilda Oude Vrielink (Communicatie) 
Politie:        Robert Mast  
Plaatselijk Belang: Han Rutgers/Germen Meier   
 

Afwezig: Bewoners: Natasja Bolt, Han Rutgers  
 

Samenstelling klankbordgroep 

Wie Namens 

Natasja Bolt, Vincent van der Velde en Mark Lommers Omwonenden 

Karin Bosga tot en met april 2024 per 1-7-2024 vervangen door  
Rachel Groot en Tom Gervink  

COA 

Robert Mast Politie 

Rina Brink Hilda Oude Vrielink  Gemeente 

Vanaf 29-08 2023 afvaardiging   

Han Rutgers en Germen Meier of 1 van beide Plaatselijk Belang  

 
Verslag 20 april  
Geen opmerkingen over het verslag.  
Omdat er best lange tijd zit tussen de vergaderingen wordt afgesproken dat het verslag z.s.m. (in ieder 
geval binnen een week) na de vergadering wordt verstuurd naar de klankbordgroep zodat het na akkoord 
gelijk op de website geplaatst kan worden. Zo kunnen (buurt)bewoners ook gelijk op de website inzien 
wat er besproken is.  
 
Voorstelrondje 
Er heeft een wisseling plaatsgevonden van locatiemanager op de AMV locatie. 
Per 1 juli is Rachel Groot begonnen als Locatiemanager en Tom Gervink als Adjunct locatiemanager voor 
de Amv locatie in Wierden. Deze rol vervullen zij ook voor de AMV locatie in Haaksbergen. Rachel en 
Tom stellen zich uitgebreid voor en ook de klankbordgroep leden stellen zichzelf voor aan Rachel en 
Tom.  
 
Reilen en zeilen AZC/buurt  

- Vanuit de omwonenden wordt een compliment gegeven aan de wijkagenten.  
Die zijn altijd goed bereikbaar mocht er wat zijn.   

- Buurt wil graag geïnformeerd worden over calamiteiten als politie met toeters en bellen komt. 
Komt geregeld voor dat politie komt aanrijden met sirene en of zwaailicht. Robert geeft namens 
politie aan dat aanrijden met toeters en bellen bij meldingen vanaf de AMV locatie standaard is. 
Gaat bij een melding vanaf deze locatie gelijk een pop-up aan met een melding dat het om AMV 
locatie gaat en er worden dan ook bijna altijd meerdere wagens gestuurd. Dat is niet voor alle 
meldingen noodzakelijk. Rachel geeft aan dat ze vanuit de AMV locatie mogelijk bij een volgende 
keer ook zelf kunnen aangeven bij de meldkamer dat 1 auto zonder toeters of bellen voldoende 
kan zijn. Via de klankbordgroep app zal Rachel/Thom melding maken als er een calamiteit is waar 
politie op afkomt omdat dit onrust in de buurt kan voorkomen.    

- Rachel vertelt over haar aanpak en bevindingen tijdens de eerste periode.  
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- Er wordt stilgestaan bij een aantal incidenten die afgelopen periode hebben plaatsgevonden. 
Hierbij gaat het specifiek om winkeldiefstal en fietsendiefstal. Op de  
AMV locatie zijn een aantal gestolen fietsen aangetroffen. Rachel geeft aan dat ze inzicht hebben 
op de fietsen die jongeren zelf hebben, vertrouwen ze een (nieuw) verkregen fiets niet, dan wordt 
er een check uitgevoerd. Check kan bestaan uit check op registratiesysteem vermiste fietsen en of 
bewijs overleggen hoe ze aan financiële middelen zijn gekomen om fiets aan te schaffen. Een 
aantal AMV-ers beschikken over een fatbike, dat  roept bij inwoners ook vragen op. Dat heeft 
enerzijds ook te maken met het stigma van de doelgroep. De vraagtekens zijn aan de andere kant 
ook begrijpelijk, maar wil niet altijd zeggen dat de fatbike onrechtmatig verkregen is. Sommige 
jongeren werken en of krijgen geld van ouders/familieleden opgestuurd/gestort. Van het leefgeld 
dat ze wekelijks van het COA ontvangen kunnen ze in ieder geval geen fatbike kopen. 

- Er is wel een toename met kleine incidenten of diefstallen waargenomen, vaak zijn deze wel naar 
dezelfde personen te herleiden.  

- De groep zoals gestart is niet meer dezelfde. Tom geeft aan dat er ongeveer 20 wisselingen 
geweest zijn omdat een jongeren statushouder zijn geworden of de leeftijd van 18 hebben bereikt 
en dan overgeplaatst moeten worden naar een regulier AZC. 

- Gemeld wordt dat buurt ook wel eens jongens ziet instappen in (dure/grote) auto’s en ze vragen 
zich af of ze met dergelijke signalen wat moeten doen. Rachel geeft aan dat de doelgroep altijd 
kwetsbaar blijft voor bijvoorbeeld mensenhandel. Mochten omwonenden bijzondere 
omstandigheden signaleren of situaties constateren die vraagtekens oproepen dan is het altijd fijn 
dat deze vastgelegd worden en/of worden gemeld aan haar. 

- Gevraagd wordt of minderjarige kinderen/bezoekers worden toegelaten op de AMV locatie. Alle 
bezoekers moeten aangemeld worden, mocht een minderjarige bezoeker zich aanmelden op de 
AMV locatie dan zal deze niet zonder meer toegelaten worden maar wordt wel even navraag 
gedaan bij ouders. Voor zover bekend is dit nog niet aan de orde geweest op deze ANV locatie. 

- Rachel meldt dat met regelmaat woonunits preventief worden gecontroleerd, ook worden 
onaangekondigd kluisjescontrole uitgevoerd.  

- Rachel geeft nogmaals aan dat ze signalen van omwonenden van opvallende zaken graag z.s.m. 
ontvangt. Ze zal het nummer van de 24 uurs telefoon van de AMV locatie delen in de 
klankbordgroep app.  

- Op zaterdag 28 september is de AZC open dag. Daar doet de AMV locatie ook aan mee. 
Overdag is het open voor belangstellenden. Rachel geeft aan dat ze de dag willen afsluiten met 
een barbecue voor de buurtbewoners. Ze zal de uitnodiging hiervoor versturen via de naar en via 
de klankbordgroep. Klankbordgroep zullen dan doorsturen naar de buurtbewoners  

 
Volgende vergadering  
De volgende vergadering is op maandag 16 september.  
 
De vergadering wordt afgesloten met de mededeling dat het een aangename kennismaking was met de 
nieuwe locatiemanagers. Ook Rachel en Tom vonden het fijn kennis gemaakt te hebben met de 
klankbordgroep.  
 
Afspraken 

Besluit/ afspraak  Wie en wanner 

Vraag uitzetten whatsappgroep wie deelneemt in 
klankbordgroep  

 Vincent 

Uitbreiding klankbordgroep andere sectoren  Rina  

Notulen binnen week sturen en op website plaatsen  Hilda 

24 uurs nummer delen in app klankbordgroep  Rachel/Tom 

Signalen en opvallende zaken gelijk melden   Buurt 

Uitnodiging bbq op 28 september versturen naar 
klankbordgroep 

 Rachel/Tom  

Verspreiden bbq uitnodiging onder buurtbewoners  Mark/Vincent 

Verlichting; lichtplan sturen   Rina 

Groen = afgerond  
 


